

Hello Everyone,

Last week we read about a story in the Old Testament of the Bible and this week we will hear about a healing in the New Testament of the Bible. In the Book of Mark chapter 5:35 tells of Jesus healing a 12-year-old girl who was very ill. Now her father Jairus (Jirus), falling at the feet of Jesus, asked him to come to his house and heal his daughter. Jesus agreed and, on the way, a man came running toward them saying the child was dead. As soon as Jesus heard that he said to Jairus, "Be not afraid, only believe." When they got to the house Jesus told all the people to leave except the parents of the girl and 3 of his disciples - Peter, James, and John. When Jesus went to where the little girl was lying, he took her by her hand and said, "Talitha cumi, which means, Damsel, I say unto thee, arise. And straightway the damsel arose and walked" and her parents were astonished. Then Jesus said, give her something to eat. Imagine how happy her family was to see her healed! And we can be happy to know about healings like this all told in the Bible. This is only one of the healings of children found in the Bible and it will be our great pleasure to read others!

There is another book called Science and Health with Key to the Scriptures that also tells of many healings by Mary Baker Eddy. Lots of healings happened just by reading this book by Mrs. Eddy!

You too can expect healing because it is natural and normal to be healthy and whole. This is the TRUTH, and as Jesus said, "the truth shall make you free." (John 8:31)

Hallo zusammen, 7. 5. 23

Letzte Woche haben wir über eine Geschichte aus dem Alten Testament der Bibel gelesen und diese Woche werden wir von einer Heilung im Neuen Testament der Bibel hören. Im Buch Markus wird in Kapitel 5,35 erzählt, wie Jesus ein 12-jähriges Mädchen heilte, das sehr krank war. Ihr Vater Jairus (Jirus) fiel Jesus zu Füßen und bat ihn, in sein Haus zu kommen und seine Tochter zu heilen. Jesus willigte ein und auf dem Weg dorthin kam ein Mensch auf sie zugelaufen, der sagte, das Kind sei tot. Als Jesus das hörte, sagte er zu Jairus: „Fürchte dich nicht, glaube nur.“ Als sie am Haus ankamen, befahl Jesus allen Leuten, das Haus zu verlassen, außer den Eltern des Mädchens und drei seiner Jünger - Petrus, Jakobus und Johannes. Als Jesus zu dem Mädchen ging, das dort lag, nahm er es bei der Hand und sagte: „Talitha cumi“, was so viel heißt wie „Jungfrau, ich sage dir, steh auf! Und alsbald stand die Jungfrau auf und ging“, und ihre Eltern waren erstaunt. Dann sagte Jesus: „Gebt ihr etwas zu essen. Stell dir vor, wie glücklich ihre Familie war, dass sie geheilt war! Und wir können uns freuen, wenn wir von Heilungen wie dieser in der Bibel erfahren. Dies ist nur eine der Heilungen von Kindern, die in der Bibel zu finden sind, und es wird uns eine große Freude sein, weitere zu lesen!

Es gibt ein weiteres Buch mit dem Titel Wissenschaft und Gesundheit mit Schlüssel zur Heiligen Schrift, in dem Mary Baker Eddy ebenfalls von vielen Heilungen berichtet. Viele Heilungen geschahen allein durch das Lesen dieses Buches von Mrs. Eddy!

Auch du kannst Heilung erwarten, denn es ist natürlich und normal, gesund und heil zu sein. Das ist die WAHRHEIT, und wie Jesus sagte: „Die Wahrheit wird euch frei machen.“ (Johannes 8:31)